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Nr OR-BR.0002.52.2023 
PROTOKÓŁ Nr LII/2023 

z pięćdziesiątej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy odbytej 
w dniu 31 sierpnia 2023 r. w godzinach 15,15-16,45 

w sali posiedzeń w Urzędzie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

Uchwały podjęte na sesji: 

1. Nr 431/LII/2023 w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 

2. Nr 432/LII/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

3. Nr 433/LII/2023 w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego. 

4. Nr 434/Lil/2023 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy i Miasta Koziegłowy. 

5. Nr 435/LII/2023 w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający 

si1r o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni ścieków 

i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy i Miasta Koziegłov,'y. 

Podjęte uchwały stanowią załączniki od nr I do nr 5 do protokołu. 

Raport z przeprowadzonych głosowań stanowi załącznik nr 6 do protokołu 

Obrady sesji były transmitowane i utrwalono nagranie z obrad. 

Obradom sesji przewodniczyła Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Koziegłowy 

Pani Joanna Kołodziejczyk. 

Protokolant: Urszula Dyja. 

Skład Rady Gminy i Miasta Koziegłowy: 15 Radnych . 

Radnych obecnych na Sesji: 15 ( pełny skład Rady GiM). 

Spoza Rady w Sesji uczestniczyli: 

- Burmistrz GiM Pan Jacek Ślęczka 
- Skarbnik GiM Pani Jadwiga Matyja 

- Dyrektor GMOPS Pani Agnieszka Kłys 

- Dyrektor M-G Ośrodka Kultury Pani Renata Garleja 

- Kierov.nik Referatu Gospodarki Gruntami i Ochrony Środov.iska Pan Edward Kaczmarzyk 

- Kierownik Referatu Inwestycji Pan Przemysław Kołodziejczyk 

- Pracownik Referatu Promocji i Rozwoju Pan Krzysztof Suliga 

- Radca Prawny Urzędu GiM Pani Aneta Sosnówka 

- Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Mieszkańców Koziegłów 
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Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie sesji i st,,vierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy i Miasta Koziegłowy na 2023 r. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie v\')Tażenia zgody na obciążenie słu2:ebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy i Miasta Koziegłowy. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie vvymagań, jakie powinien spełniać przedsi9biorca ubiegający 

się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomo\\-ych oc:t:yszczalni ścieków 

i transportu rńeczystości ciekłych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. 

IO. Informacja Burmistrza Gminy i Miasta z działalności w okresie międzysesyjnym. 

11. Informacja Przewodniczącej Rady Gminy i Miasta o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

12. Interpelacje i zapytania radnych, 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zakończenie obrad 52 Sesji. 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przebieg obrad: 

Ad.pktl 

Przewodnicząca Rady Gminy i Miasta Ko:t:iegło"vy Pani Joanna Kołodziejczyk dokonała 

otwarcia sesji, powitała przybyłych na sesję Radnych, Pana Burmistrza, kierowników jednostek 

organizacyjnych, pracowników Urzędu Gminy 1 Miasta, Państwa Sołtysów oraz 

Przewodniczących zarządów Miasta Koziegłowy i dzielnic. 

Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Radnych o zalogowanie się w systemie głosowania oraz 

potwierdzenie obecności na dzisiejszej sesji. 

Pani Pr7,ewodnicząca Rady poinformowała, że skład Rady wynosi 15 radnych. Zgodnie z listą 
obecności i potwierdzeniem obecności w systemie do głosowania w sesji Rady Gminy i Miasta 

uczestniczy IS Radnych. Stwierdziła więc, że sesja jest prawomocna. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załączniki nr 8, 9 do protokołu. 
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Ad. pkt 2 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że porządek obrad 

otrzymali wszyscy radni. Zapytała czy radni będą zgłaszać v-.nioski w sprav,r:ie zmian porządku 

obrad sesji. Wniosków nie 7.:głaszano. Wobec braku wniosków w sprawie zmiany porządku 
obrad, przystąpiono jego realizacji. 

Ad. pkt 3 

Prznvodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk poinformowała, że protokół 

z poprzedniej sesji wywieszony był na tablicy ogłoszeń i był do wglądu w Biurze Rady, każdy 

miał możliwość zapoznania się z nim ( protokół został również przesłany Radnym 

za pośrednictwem systemu eSesja). Zapytała czy Radni będą zgłaszali v.'Ilioski lub uwagi 

do protokołu. Radni nie zgłaszali uwag. 

Protokół z poprzedniej sesji, która odbyła się w dniu 29 czerwca 2023 roku został przyjęty 
15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 4 

Rada Gminy i Miasta Koziegłowy jednogłośnie powołała Komisję Uchwał i ·wniosków 

w składzie: 
1 . Pani Jadwiga Balińska 

2. Pani Monika Skrobarczyk 

3. Pan Andrzej Szóstak 

Ad. pkt 5 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

i Miasta Koziegłowy na 2023 rok ( załącznik m 1 O do protokołu). 

Pan Michał Kubalski zapytał czy do procedowanej uchwały zostały naniesione zmiany , 

o których rozmawiano o godz. 14,oo w dniu dzisiejszym. 

Pani Skarbnik 'wyjaśniła, że zmiany te zostały naniesione. 

Pani Przewodnicząca Rady dodała, że nad zmianami była szeroka dyskusja na posiedzeniu 

we wtorek oraz w dniu dzisiejszym, wi9c wszystko jest dopracowane. 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 431/LII/2023 w sprawie zmian w budżecie 2023 roku została przyjęta została 

przyjęta 15 glosami „za" ( jednogłośnie). 

Ad. pkt 6 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej ( załącznik nr 11 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 
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Uchwała Nr 432/LII/2023 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej została 
przyjęta 15 glosami„ za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 7 

Pani Jadwiga Balińska przedstawiła projekt uchwały w sprawie trybu i sposobu 
powoływania i odwoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego ( załącznik nr 12 
do protokoht). 

Radni nic wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwala Nr 433/Lil/2023 w sprawie tryb\.ł i sposobu powoływania i odwoływania członków 
Zespołu lnterdyscyplinamego została przyjęta 15 głosami „za" (jednogłośnie). 

Ad. pkt 8 

Pan Andrzej Szóstak przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Gminy i Miasta 
Koziegłowy ( załącznik nr 13 do protokołu). 
Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały. 

Uchwała Nr 434/LII/2023 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 
nieruchomości stanowiąc~j własność Gminy i Miasta Koziegłov.y została przyjęta 15 głosami 
,,za" (jednogłośnie), 

Ad.pkt9 

Pani Przewodnicząca Rady poinformowała, że wszystkie sprawy związane z kolejną 
uchwałą dotyczącą działalności w zakresie opróżnia zbiorników bezodpływowych przedstawi 

Pan Burmistrz w sprawozdaniu z okresu międzysesyjnego, ponieważ wchodzą w życie nowe 
przepisy. Sołtysi powinni wiedzieć, jakie będą w tej kwestii wymagania w stosunku 

do mieszkańców , którzy mają własny dom i powinni posiadać zbiornik na nieczystości, 
by mogli przekazać informację mieszkańcom. Będą również przeprowadzane kontrole. 

Pani Monika Skrobarczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie v,:ymagań, jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności 
w zakresie opro.auania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 
i Miasta Koziegłowy.( załącznik nr 14 do protokołu). 

Radni nie wnosili uwag do projektu uchwały . 

Uchwala Nr 435/Lil/2023 w sprawie wymagań, jakie poWJmen spełniać przedsiębiorca 

ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania 
zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomov\'}'Ch oczyszczalni 
ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy została 

przyj9ta 15 glosami „za" (jednogłośnie). 
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Ad. pkt 10 

Pani Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Panu Burmistrzowi, celem przedstawienia 
informacji o działalności w okresie mi9dzysesyjnym. 

Pan Burmistrz na wstępie przypomniał, że dziś mijają 43 lata od podpisania bardzo 
ważnych dla Polaków porozumień sierpniowych. Rondo, które chcemy oznakować zgodnie 

z podjętą wcześniej uchwałą, ma nadzieję że będzie przyjęte przez Zarząd Dróg Wojewódzkich 

i ta rocznica , ale i również rondo będzie tym \\-yjątkmvym podziękowaniem samorządu Gminy 

i Miasta Koziegfowy oraz mieszkańców dla wszystkich osób, które zaangażowane były 
w tamtych latach w niepodległość Rzeczypospolitej. 

Następnie Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie z okresu międzysesyjnego, obejmujące 
działania: 

- projekty budowlane, które realizuje Gmina i Miasto Koziegłmvy, szczególnie projekty 

drogowe - mieliśmy i mamy zamiary aby każdorazowo, w każdym w roku składać wnioski 
do rządowego programu przebudowy dróg samorządowych. I tak stało się również w tym 

roku. Zgodnie z przyjętym tutaj pewnym porządkiem , ale i akceptacją samorządu Gminy 

i Miasta Koziegłowy wskazano drogę, która łączy miejscowość Rzeniszów z Wojsławicami . 

Na Komisji Pani Przewodnicząca o tym wspomniała, było to możliwe dzięki poczynionym 

ruchom własnościm~.rym , odkupienia części gruntów na poszerzenie tejże drogi. Wniosek 

został w stosownym czasie przeprocedowany , uzgodniony , zaakceptowany i złożony 
do Urzędu Wojewódzkiego i jest w trakcie oceny; 

- rady budO"WJ' - odbywają się sukcesywnie na obiektach zarówno drogowych, ale i również 
kubaturowych . Wspólnie, dzięki staraniom samorządu Gminy i Miasta Koziegłowy 

zmodernizowano trzy odcinki dróg , które wymagały tegoż działania. A są to odcinki: 

Koziegłowy ul. Przejazdowa, Miłość ul. Św. Walentego i droga która poprawi 

bezpieczeństwo nie tylko dojazdu ale i również dojścia dzieci do Przedszkola Publicznego 

w Starej Hucie. Odbiory nastąpiły i ma nadzieję, że zarówno jakość jak i zakres wykonanych 

prac i potrzeba przekładana ,vnioskami Państwa Radnych , Sołtysów i mieszkańców została 
spełniona. 

Kolejna rada budowy , która odbywała się, to budowa gminnego żłobka oraz przestrzeni 

publicznej wokół Zespołu Szkół w Koziegłowach. Monitorując stan zaawansowania prac 

może powiedzieć, że prace realizowane są bez przeszkód. Jesteśmy w fazie budowy drugiego 

bloku budynku i ma nadzieję, że realizowane zadanie , jedno z wielu dofinansowań 

pozyskanych przez Gminę i Miasto Koziegłowy, będzie elementem sprzyjającym 

i zapewniającym kolejną ofertę edukacyjną, a również opiekuńczo-wychowawczą dla dzieci 
młodszych; 

- odhywały się akademie na zakończenie roku szkolnego , ale i również podsumowanie pracy 
szkół , odbyły się dwie narady dyrektorów szkół oraz z Zespołem Ekonomiczno -

Administracyjnym Oświaty Samorządowej, bez większych problemów zamknięto wszystkie 

działania związane z zamknięciem roku szkolnego. Były podziękowania, ale i również 
oczekiwania w okresie wakacyjnym i po wakacyjnym. W dniu dzisiejszym odbyła się narada 

z dyrektorami dotycząca rozpoczęcia roku szkolnego. Wszystkie działania, które zostały 
przygotowane przez dyrektorów dzisiaj zostały zaakceptowane w arkuszach i w zmianach 
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organizacyjnych przez organ prowadzący. Od poniedziałku, bez większych przeszkód, 
rozpoczynamy kolejny rok edukacji szkolnej , począwszy od dzieci młodszych, a kończywszy 
na naszym Liceum. Sprawy organizacyjne są w gestii dyrektorów , sprawy związane 
z dowozem uczniów realizuje Gmina i Miasto Koziegłowy, wybrano operatora. W dniu 
jutrzejszym odbędzie się spotkanie z przewoźnikiem i opiekunami. Szkoły zostały 

zobligowane, by w planie finansowym 2024 roku zorganizowane były środki zgodnie 
z przyjętymi wytycznymi w arkuszach organizacyjnych; 

- na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy odbyło się wiele uroczystości organizowanych przez 
rady sołeckie, Ośrodek Kultury i stowarzyszenia. Podzic;:kował wszystkim samorządom 

sołeckim, Sołtysom i Radnym, którzy organizowali te lokalne spotkania. W niektórych 
miejscowościach , nawet przy braku publicznego terenu , jak w miejscowości Oczko , taka 
lokalna uroczystość odbyła się; 

- na terenie Ośrodka Kultury w Koziegłowach odbył się festiwal kultury ludowej - Gościniec 

Jurąjski odbywający się w ramach II Jurąjskiego Festiwalu Kultury Ludowej. Było to wielkie 
wydarzenie, w którym uczestniczyło wiele zespołów śpiewaczych, tanecznych i obrzędowych 
z czterech powiatów: będzińskiego, cz9stochowskiego, myszkowskiego i zawierciańskiego; 

,v okresie międzysesyjnym na bieżąco odbywał się kontakt z poszczególnymi sołectwami. 
Podziękował Paniom i Panom Sołtysom za biet.ący kontakt i wszystkim mieszkańcom, którzy 
wspierają działania lokalne, zwłaszcza pomoc przy działaniach w kierunku uzyskania prawa 
do dysponowania gruntem; 

- podpisana została umowa z Wykonawcą dotycząca pomnika w Lgocie Górnej i myśli, 
że nastąpi to również dla pomnika w Koziegłowach; 

- reprezentował samorząd Gminy i Miasta na uroczystościach związanych ze świętem Policji 
w Myszkowie; 

podziękował organizacjom pozarządowym działąiącym na terenie Gminy i Miasta 
Koziegłowy, które oprócz działalności statutowej z zaangażowaniem piszą projekty 

i pozyskują zewnętrzne środki finansowe. Stowarzyszenie dla Rozwoju Gminy Koziegłowy 
pozyskało środki na urządzenie izby pamięci historycznej w Pałacu Biskupów 
w Koziegłowach. W najbliższą sobotę odbędzie si9 otwarcie zrewitalizowanego terenu 
w Sołectwie Miłość , gdzie Stowarzyszenie „Kijomaniaey" pozyskało środki finansowe. Inne 
Stowarzyszenia, jak Uniwersytet Trzeciego Wieku, czy Związek Emerytów i Rencistów piszą 
projekty i są bardzo zaangażowani w pozyskiwanie zev,rnętrznych środków; 

- ochotnicze straże pożarne - w dniu dzisiejszym na wspólnym posiedzeniu komisji 
rozmawiano o ochotniczych strażach pożarnych i z radością poinfom,ował, a większość z nas 
była uczestnikami tych v,rydarzeń Z\viązanych z zakupem i przekazaniem dwóch nowych 
wozów bojowych dla jednostek OSP Winov,mo i Siedlec Duży. Prezentacja wozów 

w sołectwach miała wymiar bardzo rodzinny i podniosły , również podczas uroczystości 
dożynkm~ych, gdzie w sposób formalny i oficjalny samochody te zostały włączone 

do systemu ratovvnictwa na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy. Podkreślił, że wszystkie 
ochotnicze straże pożarne w sposób należyty i z zaangażowaniem nie tylko działają na rzecz 

ochrony przeciwpożarowej, ale biorą udział w działaniach związanych z promocją, 
szkoleniami, akty¼izacją do drużyn młodzieżowych , co odbywa się już od kilkunastu 
miesięcy na terenie Gminy i Miasta Koziegło\\y. Wszystkim jednostkom, które reaktywowały 
młodzieżowe drużyny pożarnicze i tym, które są w grupie wzajemnie wspierających 
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się, pogratulował tych spotkań, szkoleń i wartości, które strażacy przekazują swoim 
następcom; 

inwesty~ja drogi powiatowej ul. Wolności , po częsc1 związana z Gminą i Miastem 

Koziegłowy - umowa została podpisana, przekazany został plac budowy i jest otwarty teren 

budowy. Ma nadzieję, że róv-,mież odcinek położony na terenie Gminy Koziegłowy będzie 
elementem spajającym i łączącym całą ulicę Wolności; 

- współpraca z podmiotami gospodarczymi działającymi na terenie Gminy i Miasta 

Koziegłowy - wiele podmiotów zwTaca się z prośbą o pewnego rodzaju wsparcia, 

ale i również pomoc w dokumentacji, w działaniu rozwojowym tychże firm. Zwrócił uwagę 

na jedną 7. tych firm, ~j. Żywiec Zdrój, która ma siedzibę w Rzeniszowie i jej plany zarówno 

rozbudowy, ale i również integracji i współpracy tego biznesu społecznego są bardzo mocno 

widoczne. Widoczne są też inne firmy, które również współpracują i rozwijają się na terenie 

Gminy i Miasta Koziegłowy. Jest ogromne zainteresowanie pewnymi obszarami 

i terenami, które ma nadzieję, że przechodząc do punktu planowania przestrzennego, 

usprawni nam podejmowanie takich działań biznesowych , jeżeli chodzi o wskazywanie 

obszarów i terenów z tymże związanych. Przeprocedowana została i za chwilę zostanie 

wdrożona w życie ustawa o planowaniu tzw. planów ogólnych, które będziemy musieli 
przyjmować i czeka nas ogromna praca, by przygotować si<; do takich rozwiązań 

planistycznych, gdzie w przyszłości nie mielibyśmy żadnych, albo jedynie ograniczone 

problemy związane z konfliktem interesów zarówno strefy mieszkalnej, usługowej czy 
przemysłowej. Rola samorządu będzie hard;,:o duża, ponieważ samorząd będzie kreował 

politykę przestrzenną; 

- w dniu 12 lipca br. w sali posiedzeń Urzędu Gminy i Miasta Koziegłowy, zgodnie z ustawą 
o wsparciu emerytalnym dla sołtysów , odbyło się wyjątkowe spotkanie v,,ielu pokoleń 

Sołtysów . Wręczano bardzo uroczyście zaświadczenia o tym, że dana osoba przepracowała 

na rzecz wspólnoty w danej miejscowości dwie kadencje , czyli 8 lat. Ma nadzieję, 

że w większości te otrzymane zaświadczenia już przełożyły się na konkretne efekty w postaci 

wpływu na konta. Dokonaliśmy rankingu naszych sołtysów i okazało się, że najdłużej pełni 
funkcję Sołtysa, bo od 1 O kadencji Pani Bożena Konopka. Złożył gratulacje z tej okazji 

i życzył aktywności na kolejne kadencje. Pogratulował również i złożył życzenia dla 

wszystkich Sołtysów, którzy tą funkcję pełnili w przeszłości i pełnią obecnie; 

- Warsztaty Terapii Zajęciowej - realizowane są 1am zadania organizacyjne i statutowe. 

Z Panią Dyrektor Ośrodka Pomocy Społeczn~j Agnieszką Kłys są w stałym kontakcie, 
nie tylko z pracownikami, ale również z uczestnikami tych warsztatów . Jesteśmy dumni, 

że takie warsztaty powstały, że są dla osób niepełnosprawnych i dzisiejsze zmiany w budżecie 

rówmez temu służą. Zawnioskowaliśmy do Państwowego Funduszu Osób 
Niepełnosprawnych i dzięki akcepta~ji Starostwa Powiatowego w Myszkowie oraz 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie otrzymaliśmy dofinansowanie i przygotowujemy 

się do weryfikacji ofert na zakup samochodu do dyspozycji podopiecznych, by zapewnić 

im bezpieczny transport , opiekę i wsparcie. Z tym wsparciem wiążą się również inne 

przesunięcia w budżecie , abyśmy mogli stworzyć na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy 

Centrum Opiekuńczo- Mieszkalne, w obiekcie po byłej szkole w Markowicach. Wyraził 

nadzieję, że centrum Opiekuf1czo-Mieszkalne stanic się realnością, że będziemy mogli ten 

obiekt przekazać tym osobom w celu realizacji ich oczekiwań i ich rodzin. Jest przekonany, 



8 

że tak się stanie. Mamy jeszcze inne obiekty na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy , 

a między innymi w Mysłowie i myśli ze będziemy mogli ująć je w Gminnym Programie 
Rewitalizacji, gdzie będziemy mogli te obiekty rzeczywiście móc uporządkować 

i odpowiednio zagospodarować; 

- została podpisana przez Pana Prezydenta RP ustawa w sprawie uproszczonej ścieżki regulacji, 

która trwa bardzo długo jeżeli chodzi o drogi gminne. Ta ustawa ma przyśpieszyć 

przejmowanie dróg o nieustalonym stanie prav1.11ym , dróg publicznych które na dzień 

dzisiejszy są trudne do skomunalizowania, i te drogi będą się nazywały drogami 

ogólnodostępnymi. Gmina Koziegłowy musi złożyć odpowiedni wniosek , ,vykazać 

się przynajmniej dokumentami o ich posiadaniu czy władaniu . Ta ustawa pozwoli 

na wydatkowanie środków publicznych na dziesiątkach czy nawet na setkach kilometrów 

dróg dojazdowych wewnętrznych, gdzie również mieszkańcy uzyskują pozwolenia, 
a my mówimy że nie jest to nasza droga, stan pra-w11y nieuregulowany i nic możemy 

nic zrobić. Ma nadzieję, że to się zmieni i informuje o tym Pailstwa Sołtysów oraz wszystkich 

mieszkańców, którzy takie wnioski składają; 

Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska - przedstawiciele Gminy i Miasta Koziegłowy 
kilkakrotnie odw:iedzali tę instytuc.;ię i jej pracowników, aby wspierać wnioski, które 
składaliśmy jako samorząd, czy organizacje pozarządowe; 

- do Urzędu Marszałkowskiego wielokrotnie dostarczano dokumenty niezbędne 

dla zamknięcia pewnych zadail inwestycyjnych , a mówi o drogach z dofinansowania 

zewnętrznego , ale i również innych inwestycjach ze środków zcwni;trznych. Ma nadzie:i9, 

że współpraca i praca bieżąca na drogach wojewódzkich w tym zakresie będzie ulegała dobrej 

kontynuacji, a mówi o projekcie ulicy Warszawskiej; 

- zawarto dwa akty notarialne, procedura przetargowa odbyła się, kupujący nabyli 

nieruchomości, umowy notarialne zostały podpisane; 

- projekty oświetleniowe - jesleśmy w trakcie wymiany i modernizacji oświetlenia ulicznego 

i przebiega to sukccsy""nie w miarę zaplanowanych środków w budżecie. Mamy kolejny 

wniosek, który składamy do Ładu Polskiego - projekt pod nazwą „ Rozświetlamy Polskę" 
i chcemy w tym projekcie złożyć vmiosek o wymianę i modernizację oświetlenia ulicznego. 

Nie czekamy na środki w ramach Partnerstwa Północnej Jury, nie czekamy na środki 

zevmętrzne ze środków z Krajowego Programu Odbudowy, a będziemy starać się 

o wykonanie z tego wniosku i przygotowujemy wniosek na wymianę ostatnich z prawie 

trzech tysięcy opraw oświetleniowych, które posiada Gmina i Miasto Koziegłowy - 800 

opraw oświctlcnio~7ch. Poinformował Państwa Sołtysów, Państwa Radnych, 

że umieszczamy tam każdą jedną lampę, klóra nie jest lampą ledową, niezależnie w klórym 

sołectwie i na którym słupic ta lampa jest zamonlowana; 

- w październiku c7.eka nas miłe v.rydarzenie - ponieważ udostępniliśmy halę spotiową 

do finału rozgrywek szkolnych Szkolnego Związku Sportowego . W tym roku mija rocznica 

70 lat powstania tego Związku i w Domu Kultury odbędzie si1y podsumowanie wojewódzkie 

działalności szkolnych związków sportowych; 

- odbyło się spotkanie z generalnym wykonawcą i Dyrekcją Generalną Dróg i Autostrad i ma 

nadzieję, że wniosek samorządu będzie pozytywnie rozpatrzony przy czasowej organizacji 

ruchu. Utrndnienia na drodze krajowej są i jeszcze potrwają. Widzimy znaczący postęp prac 
związany z remontem tego drugiego odcinka i mamy nadzieję, że bez żadnych przeszkód 
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do końca roku to zadanie zostanie oddane. Te skrzyżowania, które są już w częsc1 

uruchomione b9dą w przyszłości spełniały oczekiwania w zakresie bezpieczeństwa ruchu 
samochodów poruszających się po trasie DK91; 

- wraz z Panem Andrzejem Chmurzewskim uczestniczyli w Boronowie w leciu Śląskiego 
Zrzeszenia Zespołów Ludowych. Było to wyjątkowe wydarzenie, gdyż dwa kluby z terenu 
Gminy i Miasta Koziegłowy zostały tam wyróżnione, docenione jako istniejące 

od kilkudziesięciu lat na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy; 

w Sanktuarium Św. Antoniego w Koziegłówkach odbył się Jurajski Festiwal Muzyczny i było 
to wydarzenie nietuzinkowe; 

- w sali posiedzeń Urzędu Gminy i Miasta Koziegłowy odbywały się awanse zawodowe 
nauczycieli na stopień nauczyciela mianowanego i wszyscy kandydaci otrzymali pozytywną 
weryfikację Komisji Konkursowej; 

- z Panią Przewodnicząca Rady, Panem Starostą, oraz Radnymi uczestniczyli w 1 O-leciu Koła 
Gospodyń Wiejskich w Lgocie Mokrzeszy , gdzie przygotowanie i akcenl lejże uroczystości 
pozostanie na długo w pami9ci. Podziękował za zorganizowanie uroczystości i pogratulował 
działalności i osiągnięć. Koła gospodyń wiejskich na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy 
są motorem napędowym wielu przedsięwzięć, nic tylko samoistnie organizujących 

się w stowarzyszeniu, ale wychodzących naprzeciw. Wiele uroczystości bez Pań z kół 
gospodyń i bez osób wspierających byłoby na pewno niepełnych . Najmłodsze Koło 

Gospodyń Wiejskich powstało w Pińczycach , a kol~jnc przygotov.rywuje się w Zabijaku; 

- działalność w ramach Stowarzyszenia w Subregionie Północnym - jesteśmy przypisani 

do środków w ramach partnerstwa Subregionu i ze spokojem patrzymy na strategię, 

na zapisane plany, które są elementem załącznika do Strategii . W dniu 5 września br. 
Będziemy jako członkowie Stowarzyszenia akceptować te rozwiązania . Te rozwiązania 
są już w samorządzie, wśród pracowników, kwotę 15 czy 17 mln zł chcemy przeznaczyć 
na zadania, te które będziemy mogli zrealizować w poszczególnych celach strategii; 

- odnawialne źródła energii - mamy wiele pytań odnośnie kolejnej perspektywy finansowej -
czy będzie dla Gminy i Miasta Koziegłowy taka możliwość kontynuacji budov.'Y 

odnawialnych źródeł energii, po części tak, ale z pewnymi ograniczeniami. Spotykano 
się z podmiotami, które przygoto"vują lub będą nam pomagały w programach fimkcjonalno
użytkowych. W niedługim czasie ruszy cały program promocji oraz informowania 
o ewentualnie czekających nas naborach konkursm~ych Są ograniczenia , które mówią 
o strukturze wydatków i dotacjach. Na pewno rozpoczniemy w pierwszej kolejności nabory 
dla budow-y magazynów energii. Prawdopodobnie od października do końca listopada będzie 
ogłoszony taki nabór. Każde gospodarstwo, które posiada instalację fotowoltaiczną. będzie 
mogło ubiegać się o dofinansowanie , dotację w ·wysokości 85% na budowę takiego 
magazynu, ale są pewne obwarowania o których będzie mówił podmiot, który będzie 

weryfikował wnioski i deklaracje; 

- zadania realizowane przez Urząd Gminy i Miasta Koziegłowy i jednostki podległe -
wszystkie zadania statutowe realizowane są na bieżąco przez Urząd i jednostki podległe, 
w zależności od kompetencji oraz .finansowych możliwości; 
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- przygotowujemy się do kolejnego budżetu Gminy i Miasta Koziegłov..ry na 2024 rok. 

Po stronie dochodowej wiemy jakie będą to ewentualnie środki, rómueż stronę wydatkową 

środków bieżących jesteśmy w stanie wyliczyć. Natomiast do 15 września br. jest termin 

aplikowania o środki i składania wniosków do budżetu, które później przez komisje Rady 
hędą analizowane; 

- zgodnie z regulacjami prawnymi podjęto dzisiaj uchwałę dotyczącą zbiorników 

bezodpływowych i określono działanie, aby każdy mieszkaniec , który posiada zbiornik 
bezodpływowy lub przydomową oczyszczalniy posiadał umowę z operatorami , którzy będą 

musieli uzyskać lub mają na terenie Gminy i Miasta Koziegłowy koncesję. Odbywające 

się już pierwsze pilotażowe kontrole przypominają o tym obowiązku. Rozpoczniemy 

kampanię informacyjną i mamy nadzieję, że również w ramach \-\')'WOZU i obsługi śmieciowej 

Referat Ochrony Środowiska taką ulotkę informacyjną do każdego mieszkańca dostarczy, 

aby mieszkańcy nie byli zaskoczeni jeżeli będzie kontrola, a nie będziemy posiadać 

odpowiednich dokumentów. Poinformował też, że zmieniona uchwała na poprzedniej Sesji 

Rady spowodowała, że Punkt Sclcktyvvnej Zbiórki Odpadów jest częściej czynny i widzimy 

jego aktywność i wyraził nadzieję, że będzie on coraz lepiej funkcjonował; 

o gazie i pewnym prawie do dysponowania gruntem wspomniał, że firma gazownicza 
realizuje projekty, zarówno budowy, rozbudowy i modernizacji sieci gazowej na terenie 

Gminy, ale i również weszła w fazę projektową i te fazy projektowe odbywają się na terenie 
kilku miejscowości. Ma nadzieję, że sukcesywnie będą wchodziły one w plany realizacyjne; 

złożyliśmy do Ładu Polskiego - inwestycyjnego wnioski, które naszym zdaniem poVlrinny być 

kontynuowane . Od kilku lat bardzo intensywnie zabiegamy o to, by doszło do modcrnizacj i 
ujęcia wody w Rzeniszowie, i to się prawdopodobnie stanie. Drugim ważnym wnioskiem jest 

rozbudowa sieci kanalizacyjnej dla zlewni Koziegłowy i dla zlewni Postęp - Lgota Górna 

i Lgota Nad.warcie ul. Żarecka. Ma nadzieję, że te dwa wnioski będą zaakceptowane i takie 

środki do naszej dyspozycji będą przekazane. 

Na zakończenie swojego wystąpienia Pan Bwmistrz podziękował za udział w Dożynkach 

Powiatowo-Gminnych , które odbyły się w miejscowości Cynków . Było to piękne 

i wyjątkowe święto, święto rolników, organizacji i stowarzyszeń około rolniczych, ale przede 

wszystkim bardzo dużej rzeszy przybyłych kół gospodyń wiejskich i mieszkańców Gminy 

i Miasta Koziegło\-\-y. Organizatorom, współorganizatorom i wszystkim zaangażowanym 

w organizację serdecznie podziękował. 

Ad. pkt 11 

Pani Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. W okresie od ostatniej sesji Rady w dniu 29 czerwca 2023 r. 

podejmowane działania to: 

- przygotowanie porządku obrad bieżącej sesji Rady 

- praca nad materiałami sesyjnymi, 

- zwołanie posiedzenia wspólnego Komisji Rady . 
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Do Rady Gminy i Miasta wpłynęły pisma: 

- prośba Rady Sołeckiej z Mysłowa o zabezpieczenie budynku byłego Ośrodka Zdrowia 
poszyciem dachowym. 

Pani Przewodnicząca Rady przypomniała, że Vl-'Ilioski do budżetu przyszłorocznego składane 
są do 15 września br. i każdy może zgłosić v-miosek do Pana Burmistrza poprzez swojego 
radnego; 

- prośba OSP Rzeniszów o udzielenie wsparcia finansowego w kwocie 9.500 zł 

na dofinansowanie zakupu kamery termowizyjnej. Jednostka otrzymała na ten cel 

dofinansowanie w wysokości 60% ramach Programu Bezpieczny Strażak z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodn~j w Katowicach. 

Pani Przewodnicząca Rady poinfonnowała, że dyskutowano nad wnioskiem bardzo długo 

na wtorkowym wspólnym posiedzeniu komisji oraz w dniu dzisiejszym i dalsza dyskusja 
odłożona jest na miesiąc ·wrzesień; 

- prośba jednostki OSP Rzeniszów o uwzględnienie w Gminnym Programie Rewitalizacji 

Gminy i Miasta Koziegłowy zadania „ Rewitalizacja budynku wielofunkcyjnego 
w Rzeniszowie "oraz „Przebudowa budynku starej remizy ma Izbę Tradycji Straży 

w Rzeniszowic", ponieważ możliwość otrzymania wsparcia z Urzędu Marszałkowskiego 

w ramach funduszy europejskich jest tylko dla projektów ujętych w Gminnym Programie 
Rewitalizacji. 

Pani Przewodnicząca -wyjaśniła, że w dniu dzisiejszym był Pan Prezes OSP i rozmawiano 
na ten temat; 

- wniosek o zabezpieczenie w tegorocznym budżecie kwoty 150.000 zł na wykonanie drugiego 

etapu badań archeologicznych na terenie zamku w Koziegłowach . Wykonanie tych badań 
pozwoli uzyskać informacje i dane będące podstawą do stworzenia projektu budowlanego 

i uzyskania środków z zewnętrznych źródeł finansowania; 

- w dniu dzisiejszym wpłynęło pismo Ministerstwa Spraw Zagranicznych o upamiętnienie 84 

rocznicy agresji Niemiec na Polskę oraz aktywne włączenie się w działania na rzecz 

propagowania i utrwalania prawdy historycznej oraz podjęcie uchwały wyrażającej poparcie 

dla starań zmierzających do uzyskania odszkodowai1 za straty w~jenne; 

- Pani Kierownik Przychodni Rejonowo - Specjalistycznej w Koziegłowach była w dniu 

dzisiejszym w Urzędzie Gminy i Miasta, by podziękować Panu Bunnistrzowi i Radzie 

za wsparcie. Następnie Pani Przewodnicząca odczytała treść podziękowania „ W imieniu 

Przychodni Rejonowo - Specjalistycznej, personelu oraz pacjentów chcielibyśmy serdecznie 

podziękować za dofinansowanie sprzętu, który w ostatnich dniach trafił do Przychodni 

Rejonowo - Specjalistycznej w Koziegłowach. Dzięki temu nasi pacjenci będą mieć 

zapewnioną szybką i sprawną diagnostykę". 
Pani Przewodnicząca nadmieniła, że środki na ten cel kierowano kilka miesięcy temu, 

ale procedury przetargowe są długotrwałe i obecnie zakupione są już urządzenia, które będą 

wykorzystywane przez lekarzy specjalistów. Cieszymy się, że taki sprzęt na teren naszej 
Gminy dotarł . 

Jak wcześniej informowała, do 15 VI-Tześnia br. składamy wnioski do budżetu na przyszły rok. 
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Ad. pkt 12 

Radni nie składali pisemnych interpelacji. 

Radny Pan Michał Kubalski nadmienił, że już od około roku rozmawiamy o jednym 

z najważniejszych dokumentów , które mieliśmy przyjąć już w maju/ czerwcu br. a mówi 

o Strategii Oświaty. Wie, że ZEAOS poczynił już olbrzymie działania zmierzające 

do uchwalenia tego dokumentu, jednak nic widzi żadnych konkretnych działań po stronie 

Urzędu Gminy i Miasta. Dlatego b9dzie pisał interpelację do Pana Burmistrza w sprawie 

przedstawienia wszystkim obecnym oficjalnego trybu oraz harmonogramu procesowania tego 
dokumentu. 

Ad. pkt 13 

W wolnych wnioskach zabierali głos: 

Radny Pan Leonard Jagoda wnosił postulat, by na wniosek Pana Burmistrza obsługa prawna 
Urzędu Gminy i Miasta dokonała takiego rozeznania prawnego czy możemy odtworzyć drogę 

dostępu do Zamczyska w Koziegłowach. Pojawia się nowa formuła - drogi ogólne dostępne, 

ale jest jeszcze stara formuła - drogi konieczne. Ale i to nie jest taką główną inspira~ją 

że zgłasza taki postulat. Główną inspiracją jest postulat przedstawicieli „Forum dla Zagh;bia" 

którzy złożyli mu wizytę i proponują, a wręcz nalegąją , żeby Koziegłowy jako miasto 

znalazło się na Europejskim Trakcie Kulturalnym Św. Jakuba. To jest stary trakt kulturo,vy 

i nie jest on religijny, mimo że ma patrona Św. Jakuba. Jest tolerowany przez Uni9 
Europejską, która ten trakt kulturov.y wspiera również finansowo. Ciekawostką tego 

przedsięwzięcia jest to, że w Pińczycach jest kapliczka, między Koc.:linem, w której jest obraz 

Św. Jakuba , który ma logo szlaku kulturowego. To jest jeden powód , ale tych powodów jest 

jeszcze wiele - badania archeologiczne i nie tylko oraz potencjał tych badań, który 

się wyłania z ziemi. Nikt sobie nie wyobraża, że ten szlak kulturowy , nie do końca jeszcze 

spięty, mógłby się odbywać bez Koziegłów. Inne samorządy traktują to jako wielki zaszczyt 
i wyróżnienie; 

- Radny Pan Antoni Bielecki pytał czy nie można by było rozeznać sprawy możliwości 

pozyskania cegły klinkierowej z tej naszej jedynki i ewentualnie frezu asfaltowego 

do remontów czy utwardzenia dróg mniej obciążonych. Ten materiał, który tam jest, 

szczególnie cegła klinkierowa, jest wieczny; 

- Radny Pan Wojciech Chrapek poinformował, że cieszy się, że składamy wniosek 

do programu „Rozświetlona Polska", a jest to bardzo dobry program, który finansuje w 80% 

projekty modernizacji oświetlenia. Oświetlenie to lepszy wizerunek, mniejsze rachunki 

za prąd i mniejsze rachunki za wykonanie robót budowlanych, bo nadal mamy inflację. 

Zapytał Pana Burmistrza jaki termin realizacji jest zakładany we wniosku o dofinansowanie , 

a mówi o wszystkich lampach na terenie naszej Gminy; 

- Radny Pan Michał Kubalski podziękował Radzie Gminy i Miasta i Panu Burmistrzowi oraz 

urzędnikom za realizację przebudowy ul. Przejazdowej, zakrętu drogi gdzie został poszerzony 

pas drogowy , zostało zabezpieczone barierkami pobocze, więc cała Gmina niewątpliwie 
zyska poprawę bezpieczeństwa drogowego na tym odcinku. 
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Następnie prosił Pana Burmistrza o informację na temat przebudowy ul Żareckiej 

i Świętokrzyskiej wraz z kanalizacją, bo tutaj dość długo nic się nie działo. Pytał czy jest jakiś 
harmonogram, kiedy spotkamy się z mieszkańcami w tej sprawie; 

Sołtys miejscowości Rzeniszów Pani Agnieszka Ziora zaprosiła wszystkich zebranych wraz 

z rodzinami na XIX Dni Rzeniszowa, pod patronatem Pana Burmistrza Gminy i Miasta 

Koziegłowy, które odhędą się w najbliższą sobotę 2 września br. na terenie Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Rzeniszowie, rozpoczęcie o godz. 15,oo; 

- Sołtys miejscowości Markowice Pan Marek Gruszka wnosił o oznakowanie i uprządkowanie 
terenu „Góra Trzech Rzek " w Markovvicach , gdzie przyjeżdżają turyści, a tak unikatowe 

miejsce jest zaniedbane; 

- Sołtys miejscowości Winowno Pan Tadeusz Tomczyk poinformował, że obecnie 

na skrzyżowaniu z drogą krajową 91 w miejscowości Winowno organizacja ruchu zagraża 

bezpieczeńst-wu . Wielokrotnie interweniował w tej sprawie w różnych instytucjach, ale nie 
uzyskał informacji kto jest władny by tym si1y ząjąć . Pyta wic,;c do kogo może się zwrócić 

żeby wprowadzić porządek na tym skrzyżowaniu, a chodzi zwłaszcza o lewoskn;ty; 

- Radny Pan Andrzej Szóstak pytał Pana Kierownika Referatu Inwestycji czy wpłynęło pismo 

z Powiatowego Zarządu Dróg w sprawie niedoprojektowanego 11 O m odcinka chodnika 

w miejscowości Nowa Kuźnica. Zapytał czy Powiat udzielił odpov,,iedzi, a jeżeli nie, to prosił 

o ponowienie pisma do Powiatu, bo trwa to już ponad 2 miesiące. ; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, że pismo takie nie wpłynęło; 

- W związku z powyższą informacją Pan Andrzej Szóstak prosił o ponowienie pisma. 

Burmistrz Pan Jacek Ślęczka udzielił odpowiedzi na zapytania: 

- co do interpelacji Radnego Pana Kubalskiego odniesie się na piśmie , pracownicy Zespołu 

Ekonomiczno-Administracyjnego Oświaty przygotują merytoryczną odpowiedź; 

- rejon zamczyska i szlak kulturoVvy - wyraził nadzieję, że dzisiejsza sesja , zlecenie oraz 

program funkcjonalno-użytkowy pokaże w sposób jednoznaczny sposób komunikowania 

się z tymże wyjątkowym terenem archeologicznym . Jako urzędnicy mamy taką wiedzę, 

są działki będące własnością Skarbu Państwa , które mogą być przej1ytc nieodpłatnie , 

jest tylko kwestia żebyśmy ten program funkcjonalno-użytkowy , przynajmniej dotyczący 

samego Zamczyska mogli mieć już wstępnie zaakceptowany. Myśli, że rozvviążemy ten temat 

związany z dojściem i dojazdem w sposób nie budzący wątpliwości lub za zgodą 

mieszkańców; 

- frez i materiały które wykorzystujemy na drogi - może powied7.ieć że takie elementy 

posiadamy i wykorzys~jcmy w małych ilościach do uzupełnienia, naprawy lub 

do wysypania. Jest to w przedmiocie Zespołu Usług Komunalnych , który sukcesywnie 

z nami o takie elementy zabiega. Jesteśmy na etapie kolejnego przetargu, który będzie 

utrudniał życie mieszkańców z drugiej strony : Siedlec Duży, Siedlec Mały . Generalna 

Dyrekcja Dróg jest po przetargu , przed podpisaniem umo¼y i też będzie wchodzić w proces 

budowlany; 

- złożyliśmy wniosek na 800 lamp , zakładamy to zadanie do jednego roku, chcemy żeby była 

to inwestycjajednoroczna; 
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ul. Żarecka, Świętokrzyska - są pewne opóźnienia, w czwartym kwartale br. Zarząd Dróg 
Wojewódzkich ogłosi przetarg na przebudowę ulicy Żareckiej i Świętokrzyskiej. Ze swej 
strony, jeżeli chodzi o prawo do dysponowania gruntem, tam gdzie było to możliwe, 
uzyskaliśmy, o czym informował na ostatnich posiedzeniach Rady, gdzie są skrawki gruntu 
Skarbu Państwa i wystąpiliśmy do Starosty o prawo do dysponowania tymi odcinkami na cele 
budowlane. Za lokalizacje i za czas budowy Gmina i Miasto Koziegło"Wy będzie ponosiła tzw. 
opłaty za umieszczenie obcego urządzenia w pasie drogovv-yrn, co już ma miejsce 
przynajmniej w miejscowości Koziegłówki. Jest w programie funkcjonalnym uwzględnienie 

tego zadania w połączeniu z kanalizacją deszczową i z kanalizacją sanitarną. Gmina i Miasto 
Koziegłov\'Y poprzez Wojewodę Śląskiego i Powiato""'Y Inspektorat Architektury uzyskała 
stosowne zgody, dokumenty posiada Zarząd Dróg Wojewódzkich. Jest pewien problem 
wejścia poza pas drngowy drogi wojewódzkiej , ale ma nadzieję, że też ten temat w trakcie 
realizacji inwestycji będziemy mogli mieć już rozv..riązany. Płacimy za to zadanie tylko 
i wyłącznie w pasie drogowym dla Zarządu Dróg Wojewódzkich, który będzie zamawiającym 
i realizującym to zadanie, i w drodze porozumienia będziemy przekazywać środki, ale tylko 
i v11yłącznie na zadanie objęte pasem drogowym drogi wojewódzkiej . Pozostałe odcinki będą 
już po naszej stronie , po części tam przebiegają tak zwane sięgacze do posesji. Główna nitka 

na cał~j długości przebiega przez drogę wojewódzką i tutaj uzgodnienia są, są tylko odejścia 

tak zwanych si9gaczy do budynków mieszkalnych ; 

- Góra Trzech Rzek - to -wyjątkowe miejsce zaistniało w przestrzeni publicznej i to są 
dziesiątki a nawet setki turystów, którzy w to miejsce przyjeżdżają. Podpisaliśmy już umowę 
z Wykonawcą na zadanie wykonania oznakowania, ale i również tego punktu postojowego, 
a elementem dodanym będzie Zakład Usług Komunalnych, który oznaczy to miejsce, gdzie 
ma początek to wydarzenie fizjograficzne. Wyraził nadzieję, że Wykonawca wykona 

to w tym roku; 

odnośnie organizacji trasy DK-91 zwróciliśmy sic; do Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad, 
nie mamy odpowiedzi, niemniej jednak to rozwiązanie które zostało ostatecznie w trudnych 

negocjacjach przyjęte, nie nastręcza aż lak bardzo dużych kłopotów mieszkańcom Winowna 
i nie tylko. Myśli że ruch jest na tyle niewielki , a ograniczenia lewo-wjazdów i lewo
\Vyjazdów są na całym odcinku , nigdzie żaden podmiot gospodarczy takiego zjazdu z trasy 
nie posiada. Myśli, że przyjęte rozwiązania mogą przynąimni~j umożliwić takie korzystanie. 
Zamknięcie skrzyżowania na Zabijak i lamtej części i obsługi komunikacyjnej strony 
wschodnia-południowej Gminy Koziegłowy, odci~cic od powiatowego skrzyżowania 

uniemożliwia jakikolwiek wjazd na odcinku 7 km w trasę DK 1 , chyba że kierujemy się 
w kierunku Dziewek, gdzie możemy się wydostać; 

- odnośnie drogi pov.riatowcj w miejscowości Lgota Mokrzesz w-yjaśnił, że Pan Radny i Radny 
Powiatowy Pan Kolasa uczestniczyli w rozmowach i podziękował Panu Starościc, 

że przychylił się do wniosku mieszkańców i pewnych ograniczeń które zv,1iązane 

są z przebudową tej drogi i budowy ciągu pieszo-rowerowego. Doszliśmy do konsensusu , 
projektant przeprojektuje, przeliczy to, a my zobowiązaliśmy się że sfinansujemy 
to w połowach, tak jak mówi porozumienie między Gminą a Powiatem. Co do dalszego 
odcinka, liczymy na to że kontynuacja zarówno środków pomocowych, ale i zewrn;trznych 
pozwoli na rozstrzygnięcie przetargu Koziegłówki-Mysłów i róv..mież w przyszłości Kuźnica 

Nowa. 
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W dalszej części w wolnych wnioskach zabierali głos: 

- Radna Pani Monika Skrobarczyk prosiła o poinformowanie mieszkańców Koziegłówck 

o ewentualnym terminie przyłączania do sieci kanalizacyjnej; 

Pan Btumistrz V-..'Yjaśnił, że nie mamy jeszcze pozwolenia na użytkowanie, aczkolwiek 

wszystkie dokumenty trafiły do odpowiednich instytucji, a jest ich cztery. Trzy instytucje nam 

odpowiedziały, a na czwartą czekamy. Jeżeli chodzi o przepompownię, to jest już właściwie 

gotowa, czeka na przyj9cic ścieków i tłoczenie do naszej oczyszczalni. Myśli, że idąc dobrym 

przykładem Lgoty Nadwarcia i Oczka b9dzicmy mieli spotkania z mieszkańcami, będziemy 

informować o możliwościach podłączania. Mieszkańcy Kozieglówek są w o tyle 

uprzyVvilejowanej sytuacji, że każdy ma już ten sięgacz prawie że na swojej posesji lub 

w granicy swojej nieruchomości . Jest tylko kwestia tego odcinka włączeniowego i tutaj 

są metody różne , które będą zaprezentowane mieszkańcom podczas spotkań i będziemy 

zachęcali do podłączania się do tejże sieci, która kosztowała kilkanaście milionów złotych 

razem z przepompownią; 

- Radny Pan Andrzej Szostak zaprosił na otwarcie Stanicy Jurajskiej po modernizacji w 

miejscowości Miłość, które odbędzie się w najbliższą sobotę 2.09. br. o godz. 16,oo; 

- Radny Pan Michał Kubalski , w kontekście przebudo\\'Y ul. Żareckiej i Świętokrzyskiej 
zapytał czy zostały rozwiązane problemy z gazociągiem na skrzyżowaniu tych ulic; 

- Pan Burmistrz wyjaśnił, ze jeżeli chodzi o obszar skrzyżowania , to jest już zdiagnozowany. 

Odbyło się spotkanie z przedstawicielami Zakładu Gazo'"11iczego i prawdopodobnie ta awaria 

nie sięga w kierunku ulicy Żareckiej, a ulicy Częstochowskiej i prawdopodobnie będziemy 

musieli udostępnić pas drogowy. Chcielibyśmy żeby to było w chodniku , w części 

rozbieralnej i takie możliwości są analizowane. Rzeczywiście ten problem nieszczelności 

na wspomnianym odcinku występował, został usunięty, a trwałość tego rurociągu jest 

wątpliwa, stąd Zakład Gazowniczy zdecydował się na przebudowę tego nev-.'ralgicznego 

odcinka. Musimy tylko uzgodnić przebieg, który jest również nieco utrudniony przez licznie 

tam umiejscowione media w tejże drodze. Przewidują to zrobić jak najszybciej, w trybie 

awaryjnym. 

Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk złożyła serdeczne podziękowania 

wszystkim, którzy przyczynili się do tego , aby dożynki w jej miejscowości mogły się odbyć . 

Napracowali się wszyscy, a odgłosy tej uroczystości są bardzo pozytywne, wszystkim bardzo 

się podobało, oprócz jednego Pana. W pierwszej kolejności podziękowała strażakom 
z Cynkowa , Kołu Gospodyń Wiejskich, obydwom Paniom Dyrektorkom szkoły - Pani 

Dyrektor nawet w czasie urlopu pomagała. Podziękowała Paniom kucharkom, obsłudze, 

mieszkańcom Cynkowa, księżom, Zespołowi Usług Komunalnych, który podłączał prąd, 

by impreza mogła być nagłośniona, Kołu Gospodyń Wiejskch „Mysłowianki" za piękne 

przedstawienie i przyśpiewki - za darmo , córce Pani Renaty Garleji, która dała piękny 

koncert, również za darmo, oraz wszystkim występującym. Przede wszystkim podzi9kowała 

Pani Dyrektor Renacie Garleji, która stanęła na wysokości zadania , wszystko było bardzo 

dobrze zorganizowane . Mieszkańcy są bardzo zadowoleni i mówią, że takie dożynki mogą 
odbywać się w Cynkowie każdego roku. Podzii;;kowała Pani Sołtys, która wie ile wszyscy się 
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tam napracowali, w dobrym słowa znaczeniu. Wszyscy gosc1e, wszystkie koła, które 
przyjechały , delegacje strażackie , Radni którzy zaszczycili uroczystość swoją obecnością 
czuli się tam dobrze, dziękowali i to jest najważniejsze. Zaakcentowała, że jest to święto 
rolników, którzy przez cały rok ci9żko pracowali i tradycja od pokoleń jest taka, że chlebem 
się wita gości, gospodarzy i ucztuje - przy dzikach które serwowali myśliwi , przy dobrej 
gastronomii , która serwowała najlepsze kulinaria, i przy wszystkim tym co w święta się 
używa. Jest to tradycja od pokoleń i obojętnie czy się to się komuś podoba czy nie, tak było 
na poprzednich dożynkach i również w ubiegłych latach. Jest dumna, że mieszkańcy 

Cynkowa stanęli na ,vysokości zadania , przyjęli wszystkich godnie i z wielką radością. 

Jeszcze raz złożyła podziękowania. 

Pan Burmistrz dodał, że Pani Przewodnicząca wymieniła wszystkie osoby , nie wymieniła 
jednak swojej osoby, a od początku czuwała i wspierała te działania. ·wszystko było 
w jak najbardziej należytym porządku . Złożył gorące podziękowania Pani Renacie Garleji 
i jej pracownikom oraz wszystkim , którzy te dożynki, jako organizatorzy przygotowywali. 

Ad. pkt 14 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Pani Joanna Kołodziejczyk 

zamknęła obrady pięćdziesiątej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłowy, dziękując 
radnym oraz zaproszonym gościom za przybycie i udział w sesji. 

Na tym obrady pięćdziesiątej drugiej Sesji Rady Gminy i Miasta Koziegłov.y zakończono. 

Protokół sporządziła 

Urszula Dyja.1[ 




